
 

Tarnów, 1 czerwca 2021 r. 

KRM.0003.383.2021 

 

 

 

 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na XLIX sesji Rady Miejskiej 27 maja 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew 

Kajpus zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) W imieniu mieszkanki ponownie poprosił o przywrócenie oświetlenia na rogu ulic Bema 

i Św. Anny. Dodał, że dwie lampy zostały zdjęte podczas prac remontowych 

prowadzonych w 2002 roku i wyraził nadzieję, że wkrótce zostaną ponownie 

zamontowane. 

2) Poinformował, że w ubiegłym roku właściciele Rodzinnych Ogrodów Działkowych 

„Słoneczny” zwrócili się z prośbą o poprawę jakości nawierzchni drogi, która umożliwia 

dojazd do ogródków z ulicy Lwowskiej. Dodał, że ze względu na bardzo zły stan 

techniczny wskazana ulica była niemalże nieprzejezdna. Wykonane naprawy 

nie przyniosły zadowalających efektów i jej stan ponownie bardzo się pogorszył. 

Poprosił o zasypanie ubytków, wyrównanie i utwardzenie nawierzchni. 

3) Zapytał, kiedy zakończą się prace remontowe prowadzone na ulicy Garbarskiej. 

4) Zaproponował powołanie inspektora jakości w zakresie inwestycji realizowanych 

w Mieście, który sprawowałby pieczę nad dobrą jakością wykonywania tych prac 
i byłby takim ostatnim elementem odbiorczym takich prac na terenie Gminy Miasta 
Tarnowa. Poprosił o rozpatrzenie przedstawionej propozycji. 

5) Zapytał, jaka jest wizja dalszego funkcjonowania Stadionu Miejskiego 

w Mościcach, czy jego dzierżawa będzie kontynuowana i czy Miasto pozostanie jego 

jedynym administratorem. Dodał, że dzierżawa obiektu kończy się w październiku 

i poprosił o informację na temat koncepcji funkcjonowania obiektu po 1 października, 

kiedy to wygasa umowa z Żużlową Sportową Spółką Akcyjną.  
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